
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                  Πρέβεζα, 21-09-2021
ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑ
ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ                       ΑΠΟΦ. 1/2021
                                                                                        

                                                      ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
Από το Πρακτικό 1/2021 της συνεδρίασης της Επιτροπής Διαβούλευσης του

Δήμου Πρέβεζας

                               
 

ΘΕΜΑ :                                  Σύνταξη του προϋπολογισμού 2022                  

Στην Πρέβεζα, σήμερα, Τρίτη, 21η Σεπτεμβρίου 2021 και 11:00 π.μ, στο Πολιτιστικό Κέντρο
«ΟΑΣΗ» του Δήμου Πρέβεζας, συνήλθε, σε δημόσια  συνεδρίαση, η  Επιτροπή Διαβούλευσης
Δήμου Πρέβεζας (απόφαση συγκρότησης 405/2019 ΔΣ Δήμου Πρέβεζας),  ύστερα από την υπ'
αριθμ. πρωτ.:18740/14η-09-2021  πρόσκληση του  Προέδρου  της  και Προέδρου Δ.Σ. Δήμου
Πρέβεζας κ. Δημήτρη Καραμανίδη, η οποία κοινοποιήθηκε στα μέλη της, με κάθε πρόσφορο
μέσο. 
Η σημερινή συνεδρίαση αποτελεί εξ’ αναβολής συνεδρίαση της 20ης/9/2021, λόγω έλλειψης
απαρτίας.
Σύμφωνα  με  το  άρθρο  5,  σημείο  5  του  κανονισμού  λειτουργίας  της  Δημοτικής  Επιτροπής
Διαβούλευσης του Δήμου Πρέβεζας (αριθμ. 192/15 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου Πρέβεζας),
για  τη  συνεδρίαση  της  21ης  Σεπτεμβρίου  2021,  σε  κάθε  περίπτωση  δεν  υφίσταται  θέμα
απαρτίας.
Για  την  προηγουμένη  συνεδρίαση  της  20ης  Σεπτεμβρίου  2021,  είχε  σταλεί  η  υπ'  αριθμ.
πρωτ.:18740/14η-09-2021  (σε  ορθή  επανάληψη)  πρόσκληση  του   Προέδρου   της   και
Προέδρου Δ. Σ. Δήμου Πρέβεζας κ. Δημήτρη Καραμανίδη, η οποία κοινοποιήθηκε στα μέλη της,
με  κάθε  πρόσφορο  μέσο.  Η  πρόσκληση  είχε  σταλεί,  επτά  (7)  εργάσιμες  ημέρες  πριν  τη
συνεδρίαση, περιλάμβανε την ημερήσια διάταξη, τον τόπο, την ημερομηνία και την ώρα της
συνεδρίασης και συνοδεύτηκε από εισήγηση σχετική με τα προς συζήτηση θέματα,  σύμφωνα με
τις διατάξεις του άρθρου 78 N. 4555/18 " Επιτροπή Διαβούλευσης " (ΦΕΚ 133/19.07.2018,
τεύχος Α' "Πρόγραμμα Κλεισθένης") - όπως ήδη ισχύει  -  και  τον κανονισμό της επιτροπής
( αριθμ.192 /15 απόφαση Δ.Σ.  Δήμου Πρέβεζας ).   
Η  συνεδρίαση  πραγματοποιήθηκε  δια  ζώσης  κεκλεισμένων  των  θυρών,  σύμφωνα  με  τις
διατάξεις  της με αριθμό  ΔΙΔΑΔ/Φ.69/180/οικ.17530/13.09.2021   εγκυκλίου του ΥΠ.ΕΣ. περί
«συνεδριάσεις συλλογικών οργάνων με φυσική παρουσία, χωρίς τον περιορισμό ατόμων του
προηγούμενου σημείου, αποκλειστικά για πλήρως εμβολιασμένους, σύμφωνα με την παρ. 2 του
άρθρου 10, και νοσήσαντες το τελευταίο εξάμηνο, σύμφωνα με την παρ. 3 του άρθρου 10,
τηρουμένων  των  υγειονομικών  μέτρων  [απόσταση  ενάμισι  (1,5)  μέτρου  μεταξύ  των
παρευρισκόμενων,  αναλογία  του  ενός  (1)  ατόμου  ανά  πέντε  (5)  τ.μ.,  χρήση  μάσκας  και
αντισηπτικού] »  σχετικά με  τα μέτρα που αφορούν στην πρόληψη,  την προστασία και  την
αναγκαιότητα περιορισμού της διασποράς του κορωνοϊού.
   Στη συνεδρίαση της επιτροπής κλήθηκαν να συμμετέχουν ο Δήμαρχος, οι Αντιδήμαρχοι, οι
Δημοτικοί Σύμβουλοι καθώς και εκπρόσωποι από τοπικά μέσα ενημέρωσης. 

 Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν τα παρακάτω μέλη της Επιτροπής Διαβούλευσης :
1.        Δημήτριος Καραμανίδης / Πρόεδρος Επιτροπής Διαβούλευσης και Πρόεδρος ΔΣ

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΣΥΛΛΟΓΩΝ   

2. Χαράλαμπος Μακρής / Κινηματογραφική Λέσχη Πρέβεζας
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3. Μαρία Μπόγδου-Γέρου/ Ίδρυμα Ακτία Νικόπολις
4. Βησσαρίων Ζάχος  / Ροταριανός Όμιλος Πρέβεζας
5. Κωνσταντίνος Λογοθέτης  / Πολιτιστικός Σύλλογος “Πρέβεζα”
6. Κωτσούλας  Κοσμάς  / Πολιτιστικός  -  Εξωραϊστικός   Οικολογικός   Σύλλογος   “το

Καλαμίτσι” 
7. Κατσανάκης Ανδρέας/Σύλλογος Περί Βιβλίου(κατόπιν αντικαταστάθηκε από τον Γιώργο

Ζάκα)
8. Σπυριδούλα  Γιωργοκίτσου/Σύλλογος  Εκπαιδευτικών  Φροντιστών  Νομών  Πρέβεζας  -

Λευκάδας - Κεφαλληνίας – Ζακύνθου

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΣΥΛΛΟΓΩΝ

1. Σωματείο Ατόμων με Αναπηρία Ν. Πρέβεζας  ¨Η Ελπίδα¨

2. Γυμναστικής Ένωση Πρέβεζας Τμήμα Αντισφαίρισης
3. Ελληνικής Φωτογραφικής Εταιρείας ( ΕΦΕ ) Πρέβεζας
4. Σύλλογος Εργαζομένων ΟΤΑ
5. Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Πτυχιούχων Μηχανικών Τεχνολογικής Εκπαίδευσης Δημοσίων

Υπαλλήλων - Σύλλογος Πρέβεζας Άρτας Λευκάδας
6. ΤΕΕ Πρέβεζας
7. Σύλλογος Κλεοπάτρα
8. ΑΡΩΓΟΣ (ΑΜΚΕ)
9. Περιβαλλοντική Εταιρεία Πρέβεζας
10. Ιατρικός Σύλλογος Πρέβεζας
11. Όμιλος Πρέβεζας για την UNESCO
12. ΕΑΑΣ / Παράρτημα Πρέβεζας
13. Σύλλογος Γεωπόνων Πρέβεζας
14. Αερολέσχη Πρέβεζας
15. Δίκτυο Νέων Ηπείρου
16. Φιλαρμονικής Πρέβεζας "Ο Ορφεύς"
17. Πολιτιστικός Σύλλογος Μιχαλιτσίου
18. Ελληνικός Στόλος Ιονίου της IYFR
19.Σύνδεσμος Ηλεκτρολόγων Πρέβεζας
20.Ναυτικός Όμιλος Πρέβεζας

  ΠΑΡΟΝΤΕΣ ως ΔΗΜΟΤΕΣ                                                                    
1. Αραβαντινός Χρήστος                                       
2. Ευαγγέλου Βασίλειος                                       
3. Ζέρης Παντελής                                            
4. Κοψάρη Δήμητρα
5. Κυτίνος Ευάγγελος  
6. Παπαδιώτης Κωνσταντίνος                                       

ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Τσεπραηλίδου Σοφία
2.  Δόνος Στέφανος
3. Τζίμας Νικόλαος

Από τους αιρετούς,  Δημοτικούς Συμβούλους, παρευρέθηκαν οι :

1. κ. Ιωάννης Δαρδαμάνης Αντιδήμαρχος Οικονομικών
2. κ. Αθηνά Κωνσταντάκη Αντιδήμαρχος Πολιτισμού & Παιδείας

Για  την τήρηση  των  πρακτικών  παραβρέθηκε η υπάλληλος  του Δήμου   Μάρκου Μαρία  (394
/ 2021 Απόφαση Δημάρχου Πρέβεζας). 

Στη  συνεδρίαση  κλήθηκε και  παρίσταντο  ο  κ.  Κωνσταντίνος  Φούντογλου  προϊστάμενος
Λογιστηρίου,  Προϋπολογισμού  και  Ταμείου  της  Διεύθυνσης  Οικονομικών  Υπηρεσιών  Δήμου
Πρέβεζας,υπεύθυνος  για  τη  σύνταξη  και  παρακολούθηση  του  προϋπολογισμού  του  Δήμου
Πρέβεζας.
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Με δεδομένο ότι δεν τίθεται θέμα απαρτίας καθώς πρόκειται για εξ’ αναβολής συνεδρίαση,  ο
πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης κ. Δημήτρης Καραμανίδης κύρηξε την έναρξη
της συζήτησης των θεμάτων της ημερησίας  διάταξης, καλωσόρισε τους παρευρισκόμενους και
χαιρέτισε το Δήμαρχο Πρέβεζας κ Ν.Γεωργάκο, ο οποίος παρίσταντο επίσης στη συνεδρίαση.

Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο  στην  κυρία Μπόγδου-Γέρου (Ίδρυμα Ακτία  Νικόπολις), η
οποία εκτός ημερήσιας διάταξης ζήτησε  να τεθεί ως θέμα ο ρόλος της Δημοτικής Επιτροπής
Διαβούλευσης διότι δεν φαίνεται να υπάρχει  συμμετοχή από την πλευρά των μελών της με
αποτέλεσμα να  μην λειτουργεί ουσιαστικά και όπως προβλέπεται.

Ο  Πρόεδρος  συμφώνησε  με  την  κα  Μπόγδου  -Γέρου και  τόνισε  ότι  οι  συνθήκες  του
τελευταίου διαστήματος (covid-19) εμπόδισαν τις δια ζώσης συνεδριάσεις αλλά δεσμεύτηκε να
επιμεληθεί σχετικά του θέματος αντικατάστασης των μελών,τα οποία απουσιάζουν συνεχόμενα
βάσει του κανονισμού λειτουργίας της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης.

ΚΑΡΑΜΑΝΙΔΗΣ Δ.(ΠΡΟΕΔΡΟΣ):Ας ξεκινήσουμε λοιπόν. Ξεκινάμε με το πρώτο θέμα είναι η
σύνταξη του Προϋπολογισμού του έτους 2022.Θα καλέσω τον  κύριο Φούντογλου να έρθει
επάνω  και αν υπάρχουν ερωτήσεις για αυτό το θέμα, να μας πει δυο λόγια για αυτό και αν
υπάρχουν ερωτήσεις να μας τις απαντήσει.

Υπάρχει οπτική προβολή του αρχείου στη μεγάλη οθόνη μέσω υπολογιστή.

ΦΟΥΝΤΟΓΛΟΥ Κ.: Καλημέρα και από εμένα. Σας έχουμε στείλει τα απολογιστικά στοιχεία μέχρι
και τον Αύγουστο του 2021 καθώς και την ΚΥΑ που έστειλε το Υπουργείο Οικονομικών, πάνω
στην  οποία  θα  πατήσουμε  για  να  συντάξουμε  τον  προϋπολογισμό  του  2022.Εγώ  σαν
προϊστάμενος  Λογιστηρίου,ασχολούμαι  μόνο  με  νούμερα,θα  σας  δώσω  επιπλέον  στοιχεία
σχετικά με τις επιχορηγήσεις. Ο Δήμος επιχορηγείται με 4.706.000 ευρώ ,το οποίο ποσό αφορά
στην κάλυψη μισθοδοσίας, η οποία ανέρχεται στα 6.500.000.Επίσης για έργα υποδομών τακτικά
ΣΑΤΑ 597.000 ευρώ, για  συντηρήσεις  σχολείων 105.000 ευρώ,  391.000 λειτουργικά έξοδα
σχολείων,  38.000  για  πυροπροστασία  και  163.000  για  σίτιση  μαθητών.  Όλα  αυτά  είμαστε
υποχρεωμένοι να τα παρουσιάσουμε σαν έσοδα και αντίστοιχα να καλύψουμε δαπάνες. Όμως
συνεχώς μιλάμε για έξοδα και δαπάνες και καλό θα ήταν να μιλήσουμε,να διαβουλευτούμε για
έσοδα,πως θα έχουμε καινούργια  πέρα από τα έσοδα από ΕΣΠΑ,τα οποία είναι συγκεκριμένα.

 
Ο  κος  Λαμπρακούλης  Γ.  με  ηλεκτρονικό  μήνυμα  ρώτησε  τα  εξής:  

02.10.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  25.200,00  
02.15.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  14.000,00  
02.15.6615  -  Εκτυπώσεις,  εκδόσεις,  βιβλιοδετήσεις  -  8.000,00  
02.20.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  1.000,00  
02.30.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  7.000,00  
02.30.6615  -  Εκτυπώσεις,  εκδόσεις,  βιβλιοδετήσεις  -  7.000,00  
02.40.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  1.000,00  
02.40.6615  -  Εκτυπώσεις,  εκδόσεις,  βιβλιοδετήσεις  -  1.000,00  
02.50.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  1.000,00  
02.60.661  -  ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ  ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ  -  1.300,00  

Συνολο  66.500  

Οι  παραπάνω  κωδικοί  εκτός  από  έντυπα  και  γραφική  ύλη,  αφορούν  και  εκδόσεις  όπως
αναφέρεται  στο  κείμενο  που  μας  επισυνάψατε.  
Μπορείτε παρακαλώ να μας ενημερώσετε περί ποιών εκδόσεων ακριβώς πρόκειται; 

ΦΟΥΝΤΟΓΛΟΥ  Κ.:  Στον  κωδικό  αυτό  βάζουμε οτιδήποτε  αφορά,  προμήθεια  υλικών  πχ.
γραφική ύλη,τόνερ,βιβλία,χαρτί κλπ...το οποίο αναλύεται σε κωδικούς στον προϋπολογισμό. Θα
ακούσω τις προτάσεις σας με προσοχή και ότι ερωτήσεις έχετε, ευχαρίστως να απαντήσω.

Ο κος Τσόγκας Π.(δημοσιογράφος) έθεσε ερώτημα προς το Προεδρείο σχετικά με τα ακίνητα
του Δήμου κατά πόσο μπορεί να τα εκμεταλλευτεί ο Δήμος και ο κος Κυτίνος  Ε. ρώτησε αν
έχει γίνει κάποια σκέψη επ' αυτού ώστε ο Δήμος να μην  πληρώνει ενοίκια. Πάνω στο ίδιο
πλαίσιο αναφέρθηκε και ο κος  Λογοθέτης, ο οποίος παρατήρησε ότι ενώ ο Δήμος ενοικιάζει
δημόσιο χώρο, ελάχιστα ή μηδαμινά είναι  τα έσοδά του αφού δεν έχουν όλοι αδειοδότηση.
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Επίσης,  η  κα  Μπόγδου-Γέρου  Μ. παρότρεινε  και  τα  άλλα  μέλη  να  προτείνουν  ιδέες  για
αξιοποίηση της περιουσίας του Δήμου ώστε να έρθουν έσοδα και συμφώνησε με τον κ. Κυτίνο
Ε. 

Στο σημείο αυτό παρενέβει ο Δήμαρχος, ο οποίος είπε τα εξής:

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:Έχει  γίνει  μεγάλο  θέμα  για  τη  Δημοτική  περιουσία  και...  όπως  θα  δείτε  και
παρακάτω στο (σχέδιο) Επιχειρησιακό Πρόγραμμα έχει γίνει πλήρη καταγραφή των ακινήτων
του Δήμου εκτός από τα κληροδοτήματα...γιατί  είμαστε σε φάση με το κτηματολόγιο,με τα
κατεχόμενα .......των διανομών του 1930,1940.....κάποιοι έχουν επεκτείνει τα ακίνητα εις βάρος
της  δημοτικής  έκτασης  γεγονός  που  θα  δούμε  μέσα  από  το  κτηματολόγιο  και  θα  το
αντιμετωπίσουμε μέσα στο 2022. Με τα υπόλοιπα, θα δείτε ότι  πάρα πολλά (ακίνητα) είναι
νοικιασμένα και δίνουμε έμφαση στα έσοδα από τον πρωτογενή τομέα από αγρότες....επίσης
έχουμε έσοδα από τουριστικά που φέτος είναι μειωμένα κατά 60% λόγω πανδημίας όπως και
περιπτώσεις επιχειρήσεων που δεν έχουν πληρώσει ενοίκια φέτος λόγω της πανδημίας. Ευτυχώς
σαν Δήμος δεν έχουμε πολλά ενοίκια δηλ. Νηπιαγωγεία, παιδικοί σταθμοί και με το Πράσινο
Ταμείο έχει γίνει πλήρη καταγραφή για αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας, υπάρχουν χώροι
δεσμευμένοι στο σχέδιο πόλης και για σχολεία και νηπιαγωγεία και οποιαδήποτε πρόσκληση για
ένταξη όπως και το Μουσικό Σχολείο, το εντάξαμε να μεταφερθεί....μέσα από το σχέδιο πόλης
υπάρχουν  έτοιμα  οικόπεδα  ...θα  προσπαθήσουμε  να αξιοποιήσουμε οποιαδήποτε  πρόσκληση
μιας και η δημοτική περιουσία είναι ένα μεγάλο κεφάλαιο, το οποίο θα μας προβληματίσει και
ελπίζουμε να δώσουμε λύση τα επόμενα δύο χρόνια.

ΜΑΚΡΗΣ  Χ:  Στείλαμε  τις  παρατηρήσεις  μας  και  εκφράζουμε  την  απορία  στον  πίνακα
ανακεφαλαίωσης  εξόδων  για  το  μηδέν  (0)  στη  στήλη  εξόδων  του  τομέα  Πολιτισμού  και
Αθλητισμού. Δεν ξοδεύτηκαν χρήματα εκεί;

ΦΟΥΝΤΟΓΛΟΥ Κ.: Νομίζω είδατε λάθος, δεν ισχύει κάτι τέτοιο....

Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο  στον κ.Κυτίνο,  ο  οποίος  ρώτησε τι  προβλέπετε  για  να έχουμε
ευπρεπή  σχολεία  διότι  παρατηρεί  τη  λεηλασία-γκράφιτι  στους  τοίχους  των  κτηρίων  των
σχολείων  και  ο  κ.Λογοθέτης  σημείωσε  ότι  υπήρξαν  βανδαλισμοί  στο  1ο  Γυμνάσιο  μόλις
τοποθετήθηκαν καινούργια παράθυρα ενώ δόθηκε σεβαστό ποσό για την αντικατάστασή τους...

ΚΑΡΑΜΑΝΙΔΗΣ  Δ.(ΠΡΟΕΔΡΟΣ):Προχωράμε  σε  ψήφιση  του  προϋπολογισμού,  υπάρχει
κάποιος που διαφωνεί με τον προϋπολογισμό 2022; υπάρχουν άλλες προτάσεις αξιολόγησης;

ΦΟΥΝΤΟΓΛΟΥ  Κ.:  Όποιος  θέλει  να  μου  αποστείλει  σε  μέιλ  πριν  την  αναμόρφωση  του
προϋπολογισμού 2022,προτάσεις.

ΚΥΤΙΝΟΣ Ε.: Υπάρχουν θέματα που φαίνονται ηθικά αλλά τελικά έχουν οικονομικό κόστος πχ.
στα σχολεία γίνονται βανδαλισμοί και επικρατεί ατιμωρησία, η οποία γεννάει παραβατικότητα.
Θα  πρέπει ο πατέρας του παιδιού που λεηλάτησε ή λέρωσε με γκράφιτι να πάει στην Εφορία και
να πληρώσει. Η ανοχή έχει επιπτώσεις σε βάθος χρόνου.

Στη συνέχεια εφόσον τα  μέλη της Επιτροπής Διαβούλευσης αλλά και φορείς που είχαν κληθεί
και  δημότες  που  παρίσταντο,  παρουσίασαν  τις  προτάσεις  τους,  τις  οποίες  και  κατέθεσαν
γραπτώς  και  παρατίθενται   αναλυτικά  στη  συνέχεια,  με  τη  σειρά  που  κατατέθηκαν  στην
Επιτροπή Διαβούλευσης, ο Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη της Ε.Δ. να αποφασίσουν σχετικά και
προχώρησε σε ψήφηση του 1ου θέματος επί του προϋπολογισμού του 2022.

…………………………………………………………………………………………………..................................
Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και η Επιτροπή Διαβούλευσης Δήμου Πρέβεζας έλαβε υπόψη
της:

 τις εισηγήσεις της υπηρεσίας,

 την  152/2011 Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου περί «Έγκρισης κανονισμού λειτουργίας της
Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης , Δήμου Πρέβεζας»,

 την   192/2015 Απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου περί «Τροποποίηση της αρ.152/2011 ΑΔΣ
περί Κανονισμού Λειτουργίας Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Πρέβεζας»,

 την   405/2019  Απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου περί συγκρότησης Δημοτικής Επιτροπής
Διαβούλευσης,

 την  31/2020 Απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου περί «1η Τροποποίηση Απόφασης Δημοτικού
Συμβουλίου με αριθμό 405/2019 περί συγκρότησης Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης» που
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έκανε δεκτή την παραίτηση του κ. Ευκλείδη Φονταρά από τακτικό μέλος της και τροποποίησε τη
σύνθεσή της με την αντικατάστασή του στην εκπροσώπηση της Αερολέσχης Πρέβεζας, από τον
κ. Νικόλαο Σαμπράκο ως τακτικού μέλους της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Πρέβεζας και
της κ. Μαριάνας Λόη ως αναπληρωματικού της μέλους,

 τα ηχογραφημένα  πρακτικά της παρούσας.

Γνωμοδοτεί ομόφωνα    
εγκρίνοντας το  σχέδιο Προϋπολογισμού δήμου Πρέβεζας έτους 2022.

Μέλη της Επιτροπής Διαβούλευσης ζήτησαν εγγράφως να εμπλουτιστεί με προτάσεις,οι οποίες
παρατίθενται αναλυτικά, όπως κατατέθηκαν στη γραμματεία της Επιτροπής Διαβούλευσης, στο
παράρτημα της Απόφασης, και αποτελούν αναπόσπαστο τμήμα της.
Οι  ανωτέρω  γνώμες  και  απόψεις  να  προωθηθούν  στο  Δημοτικό  Συμβούλιο,  στις  αρμόδιες
υπηρεσίες και να λάβουν κάθε δημοσιότητας. 

Ο Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης και πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου
Πρέβεζας κ. Δημήτριος Καραμανίδης κήρυξε τη λήξη των εργασιών της, τις οποίες και διηύθυνε

Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό 1/2021.

             Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως :

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ

 ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠ ΙΤΡΟΠΗΣ ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΗΣ

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΚΑΡΑΜΑΝΙΔΗΣ
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                                                 ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 

                                                                                                                 14.09.2021

....Παραθετω παρακατω ερωτηση προς το Προεδρείο προς ενημερωση μας για την 
προσεχή συνεδρίαση σχετικα με τους παρακατω κωδικους: 

02.10.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 25.200,00 
02.15.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 14.000,00 
02.15.6615 - Εκτυπώσεις, εκδόσεις, βιβλιοδετήσεις - 8.000,00 
02.20.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 1.000,00 
02.30.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 7.000,00 
02.30.6615 - Εκτυπώσεις, εκδόσεις, βιβλιοδετήσεις - 7.000,00 
02.40.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 1.000,00 
02.40.6615 - Εκτυπώσεις, εκδόσεις, βιβλιοδετήσεις - 1.000,00 
02.50.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 1.000,00 
02.60.661 - ΕΝΤΥΠΑ,ΒΙΒΛΙΑ,ΓΡΑΦΙΚΗ ΥΛΗ,ΕΚ∆ΟΣΕΙΣ - 1.300,00 

Συνολο 66.500 

Οι παραπανω κωδικοι εκτος απο εντυπα και γραφικη υλη, αφορουν και εκδοσεις 
οπως αναφερεται στο κειμενο που μας επισυνάψατε. 
Μπορειτε παρακαλω να μας ενημερωσετε περι ποιον εκδοσεων ακριβως προκειται;

Σας ευχαριστώ εκ των προτέρων. 

Με εκτιμηση, 
Λαμπρακουλης Γεωργιος 

(κατατέθηκε με ηλεκτρονικό μηνυμα στη γραμματεία της Επιτροπής Διαβούλευσης)
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                                                                                                                                                                      19.09.2021       

Σας γνωρίζουμε, κατωτέρω, τις παρατηρήσεις και προτάσεις της Κινηματογραφικής Λέσχης 
Πρέβεζας (ΚΛΠ), που αφορούν στα θέματα που θα συζητηθούν στη συνεδρίαση της 20 Σεπ 
2021.

 

1.  Όπως φαίνεται στην παράγραφο 10.3 του ΕΠ ένα από τα Νομικά 
Πρόσωπα του Δήμου είναι η Δημοτική Κοινωφελής Επιχείρηση Πρέβεζας, 
τον Τομέα Πολιτισμού της οποίας συνιστούν ο Θερινός και Χειμερινός 
Κινηματογράφος, οι οποίοι λειτουργούν, εδώ και χρόνια, χάριν της 
ενεργού δραστηριότητας της ΚΛΠ. Παρακαλούμε να αποτυπωθεί αυτό στα 
αντίστοιχα εδάφια του ΕΠ που αφορούν στον Πολιτισμό. Η ΚΛΠ προβάλει, 
στις περιόδους που της διατίθενται οι χώροι, ανελλιπώς, μία ημέρα κάθε 
εβδομάδα, επιλεγμένες ταινίες της έβδομης Τέχνης, παρουσιάζει Έλληνες 
σκηνοθέτες, περιφερειακά φεστιβάλ κινηματογράφου, ενώ στο παρελθόν 
έχει διοργανώσει σημαντικές μουσικές εκδηλώσεις στον αρχαιολογικό 
χώρο της Κασσώπης και στην Όαση. Επίσης έχει συνεργαστεί με τον Δήμο
κάνοντας παρουσιάσεις από κοινού όποτε αυτό έχει ζητηθεί.

 

1. Σε προηγούμενη ενημέρωσή μας προς τα αρμόδια όργανα του Δήμου 
έχουν επισημανθεί οι ελλείψεις του τομέα σε υλικοτεχνικά θέματα και οι 
προτάσεις για τη βελτίωσή τους.

 

1. Παράλληλα εκφράζουμε την απορία μας για το μηδενικό (0) χρηματικό 
ποσό που αντιστοιχεί στις Υπηρεσίες Πολιτισμού και Αθλητισμού, όπως 
αυτό αναγράφεται στον Πίνακα Ανακεφαλαίωσης Εξόδων.

 

1. Παρακαλούμε για την ενημέρωση της Επιτροπής Εργασίας Σύνταξης του 
ΕΠ.

 

Με τιμή

Εκπρόσωπος της ΚΛΠ στην Επιτροπή Διαβούλευσης

Χαράλαμπος Ν. Μακρής

(κατατέθηκε με ηλεκτρονικό μηνυμα στη γραμματεία της Επιτροπής Διαβούλευσης)
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Επιτροπή διαβούλευσης
Συνεδρίαση  21/9/2021
Κυτίνος Ευάγγελος: Τοποθετήσεις – προτάσεις

Α) Προϋπολογισμός
ΕΡΩΤΗΣΗ: Ο Δήμος χρησιμοποιεί πολλά κτήρια για γραφεία, σχολεία, παιδικούς σταθμούς
κλπ. Πόσα από αυτά είναι ιδιοκτησία του, άρα ΔΕΝ πληρώνει ενοίκια και πόσα είναι ξένα, 
άρα πληρώνει ενοίκια…
Έχει γίνει πλήρης αξιοποίηση υπέρ του Δήμου, όλων των δημοτικών ακινήτων;
{Απάντησε ο Δήμαρχος} 

Β} Ο Δήμος πληρώνει κάθε χρόνο πολλά χρήματα για να βάψει τα σχολικά κτήρια. Και 
μετά οι «άγνωστοι της νύχτας» περνάνε και γράφουν πάνω στους τοίχους ότι έχει το 
ταραγμένο μυαλό τους.
Και μετά ο Δήμος πρέπει να ξαναπληρώσει για να τα βάψει ή να ανεχτεί για όλο το χρόνο 
τα μηνύματα των τοίχων (ποδοσφαιρικά, ερωτικά, πολιτικά, κομπλεξικά, κλπ).
Επομένως η «κατανόηση» που δείχνουμε στους δολιοφθορείς, η ατιμωρησία, ή αν θέλετε 
η αδιαφορία μας για τους τοίχους, τελικά έχουν μεγάλο οικονομικό κόστος. Δηλ. τελικά το 
πληρώνουν όλοι οι νομοταγείς πολίτες μας. 
{Απάντησε ο Δήμαρχος}

Β) Επιχειρησιακό Πρόγραμμα για το μέλλον
1) Θερμά συγχαρητήρια για το αναλυτικό, πρόγραμμα που συντάξατε και θα αποτελέσει 
μπούσουλα για τη μελλοντική πορεία της πόλης, στον Πολιτισμό, στον Τουρισμό, στο 
Λιμάνι, στη χρήση των δρόμων, στο πράσινο, κλπ.
2) Σχετικά με τα θέματα Α και Β. Το μεγαλύτερο κονδύλι στον προϋπολογισμό του Δήμου 
ήταν το μισθολογικό. Πάνω από 6,5 εκατομμύρια ευρώ. 
Επειδή οι διαδικασίες απλοποιούνται, επειδή μπαίνει η ηλεκτρονική διακυβέρνηση, έχετε 
σκεφτεί αν μελλοντικά οι υπάλληλοι του Δήμου Πρέβεζας θα αυξηθούν, θα μείνουν 
σταθεροί ή θα μειωθούν; 
3) Εμείς αυτή τη στιγμή μιλάμε για το μέλλον της πόλης. Αλλά στην παραλία αυτή τη στιγμή
επισκευάζουμε το λιμάνι. 
Τι ακριβώς θα γίνει εκεί; Θα μας ενημερώσετε για να ξέρουμε; 
Θα αξιοποιηθούν στην ανακαίνιση τα πολλά μπλόκια που υπάρχουν παρατημένα στο 
λιμάνι επί δεκαετίες;
4) Κάποια στιγμή απολαύσαμε την Όπερα του Νερού και του Ονείρου, δημιούργημα του 
Λέανδρου Σπαρτιώτη. 
Ο Λέανδρος έχει και πολλές ακόμη σκέψεις για την πολιτιστική αναβάθμιση της περιοχής, 
με θέατρο, κυλικείο, τουαλέτες, κ.ά. 
Εσείς σκέφτεστε κάτι για την αξιοποίηση εκείνου του σημείου,  δίπλα στον Προμαχώνα της 
Βρυσούλας;
5) Στο λιμάνι υπάρχουν δυο παράγκες γεμάτες σκουπίδια, εκεί που έβγαζαν τα εισιτήρια 
στα παλιά φέριμποτ. Πότε θα τις κατεδαφίσουμε να καθαρίσει ο τόπος;
6) Η Πρέβεζα μπορεί λόγω του μικρού μεγέθους της να καθιερωθεί σαν πόλη του 
περιπάτου και του ποδηλάτου. 
Ήδη τρεις γραφικοί δρόμοι, το Σεϊτάν Παζάρ και οι δυο γειτονικού του, είναι αδιάβατοι από 
αναπηρικά αμαξίδια, παιδικά αμαξίδια κλπ. 
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Δηλ. κάποια καταστήματα καταπατούν Δημόσιους Χώρους… 
Τι πολιτική θα έχουμε στο μέλλον για να είναι οι δρόμοι ελεύθεροι στους πολίτες;
7) Ο Κος Ευαγγέλου και ο Κος Λογοθέτης πρότειναν την βράβευση του Κου Γιώργου 
Μουστάκη. 
Εγώ το επεκτείνω. Προτείνω την αξιοποίηση του Κου Μουστάκη. 
Έχω την τιμή να είμαι φίλος του και ξέρω τις απίστευτες γνώσεις που έχει για όλα τα 
θέματα της περιοχής μας και όχι μόνον.
Πρέπει ένα φοιτητής/τρια με ένα κασετόφωνο να του κάνει ερωτήσεις, π.χ. τι ξέρετε για τα 
Ιαματικά Λουτρά, για το Δικαστικό Μέγαρο, κλπ και έτσι οι γνώσεις του Κου Μουστάκη να 
καταγραφούν και να γίνουν κτήμα όλων μας. Και πάντως πρέπει να υπάρχουν σε κάποιοι 
Μουσείο της Πόλης μας.
Η Αξιοποίηση των γνώσεων του Κου Μουστάκη θα είναι  μεγάλο όφελος για την πόλη. Γιατί
αποτελούν τμήμα της ιστορίας της. 
Το να τον τιμήσουμε είναι υποχρέωσή μας και πολύ εύκολο.

8) Το δημογραφικό πρόβλημα είναι οξύτατο. 
Και επιτείνεται όταν βλέπουμε νέους και νέες να ΜΗΝ κάνουν βόλτα με τα παιδιά τους, 
αλλά με τα σκυλιά τους. 
Σε λίγο η πόλη θα γεμίσει γέροντες, χωρίς παιδιά και εγγόνια. 
Άρα πρέπει να φτιάξουμε ένα σύγχρονο Γηροκομείο για όλους μας. 
Το Γηροκομείο θα είναι κερδοφόρα επιχείρηση, αφού θα έρθουν αμέτρητοι γέροντες και 
από όλες τις γειτονικές πόλεις, που κι αυτές ΔΕΝ έχουν Γηροκομεία.

9) Όταν  συναντάμε στο δρόμο ένα άνθρωπο ΔΕΝ ξέρουμε αν είναι μορφωμένος ή όχι, 
πλούσιος ή φτωχός, Έλληνας ή Ιταλός, πολιτικός ή στρατιωτικός. 
Εκείνο που βλέπουμε είναι μόνο το πρόσωπό του και η εξωτερική του εμφάνιση. Τα ρούχα 
του. Αν είναι όμορφα, καθαρά, κομψά…
Όταν κινούμεθα σε μια πόλη αυτό που βλέπουμε είναι οι τοίχοι των κτηρίων, των 
σχολείων, των σπιτιών, κλπ. 
Επομένως κάτι ριζικό πρέπει να κάνουμε με τα  γκράφιτι. 
Στην κεντρική αγορά, στις δρόμους, στις ταμπέλες της τροχαίας, στα σχολεία, όποιος θέλει 
γράφει ότι θέλει… Και αυτό μένει επ΄ αόριστον.
Το πρότυπο Γυμνάσιο Πρέβεζας «διαφημίζει» πολιτικές ομάδες, διαφημίζει αντρικά 
γεννητικά όργανα, διαφημίζει «κάποια προβληματικά παιδιά και μυαλά»… Και αυτά ΔΕΝ 
ενοχλούν καθηγητές και καθηγήτριες, ΔΕΝ προσβάλουν ευαίσθητους πολίτες, ΔΕΝ 
εξοργίζουν τους σωστούς μαθητές και μαθήτριες…
Πριν αρχίσουν τα μαθήματα πρότεινα σε ένα διευθυντή σχολείου, με δικά μου έξοδα να 
ασπρίζω τους τοίχους του. Μου απάντησε το εξής αμίμητο:
-Για να μπείτε στο σχολείο και να το ασπρίσετε, απαιτείται απόφαση του Συλλόγου των 
καθηγητών…
Ενώ για να γράψει τη νύχτα το κάθε κομπλεξικό παιδάκι, ότι του είπαν οι καθοδηγητές του, 
ΔΕΝ απαιτείται καμία απόφαση… 
Αυτοί είμαστε δυστυχώς !!!
Μόνο αν τιμωρήσουμε ΚΑΙ με τη δημόσια παρουσίαση, ΚΑΙ με οικονομικό πρόστιμο - 
τιμωρία κάποιον γκραφίστα, μόνο τότε θα τελειώσει αυτό το κατάντημα της πόλης…

10) Τελειώνοντας ευχαριστώ το Δήμαρχο που ήταν παρών και μας ενημέρωσε για πολλά 
θέματα και τον Πρόεδρο της Επιτροπής Διαβούλευσης Κο Δημήτρη Καραμανίδη για την 
άψογη διεύθυνση της συνεδρίασης.

Κυτίνος Ευάγγελος
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Μέλος της Επιτροπής Διαβούλευσης
21/9/2021

(κατατέθηκε με ηλεκτρονικό μηνυμα στη γραμματεία της Επιτροπής Διαβούλευσης)
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